
Från: Kulturochbildningsnamnden - Lekeberg
<kulturochbildningsnamnden@Lekeberg.se>
Till: Monica Skantz <monica.skantz@lekeberg.se>
Platia mail import KUB -Lekeberg <platina.kub@lekeberg.se>
Ämne: VB: Skolan 7-9 som för
Skickat: 2020-04-22 14:34:20

Hej.

Svarar du på frågan/synpunkten?

Med vänlig hälsning

Emil Pettersson
Utredningssekreterare
Administrativa avdelningen
Kommunstyrelseförvaltningen

0585-487 12 (dir)
emil.pettersson@lekeberg.se

Lekebergs kommun
Bangatan 7
716 31 Fjugesta

0585-487 00 (vxl)
www.lekeberg.se

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Information - Lekeberg
Skickat: den 22 april 2020 14:13
Till: Kulturochbildningsnamnden - Lekeberg

Ämne: VB: Skolan 7-9 som för

-----Ursprungligt meddelande-----
Från: Rakarpojken Rio [mailto:rakarkaif@gmail.com]
Skickat: den 22 april 2020 13:44
Till: Information - Lekeberg

Ämne: Skolan 7-9 som för



Hej!
En elev från lekeberg skolan som tycker att det här med att återuppta det vanliga
systemet inte är så bra Jag tycker att vi borde ha det när vi är hemma var tredje dag
för att det funkade jätte bra och det kommer ju faktiskt minska risk för Corona
viruset och det för mig och för alla andra gör det säkert tryggare att gå runt utan att
vara rädd att bli smittad Det inte bara elever som tycker så och också vissa lärare
och det kan också vara bra för vi får testa på och ha online lektioner infalla att
skolan stänger e vi för beredda och det med att man ska vara minst 2 meter från
varan underlättar genom att en årskurs ska va hemma Detta skulle gör mig och flera
tryggare för att slippa Corona

Skickat från min iPhone


